

فوسفو ايفاد Phospho Efad

سماد عالي الفعالية، يدعم تكوين الجذور ويحفز النمو الخضري والزهري لتحقيق إنتاج وفير وجودة أعلى

Composition	وزن/حجم - W / V (%)	التركيب الكيميائي
N	10	نيتروجين
P ₂ O ₅	50	فسفور
K ₂ O	10	بوتاسيوم

المميزات:

- يعمل على تحفيز تكوين الجذور وتقويتها في المراحل الأولى من نمو النبات.
 - يساعد على زيادة النمو الخضري والزهري ويحسن من جودة المحصول والإنتاجية.
 - يحتوي على فوسفور عالي النقاء سريع الذوبان لرفع كفاءة امتصاص العناصر الأخرى.
 - يعزز تكوين الطاقة داخل النبات لرفع معدل التمثيل الغذائي والإنزيمي.
 - مناسب لجميع أنواع المحاصيل، خاصة في مراحل التجذير والتزهير والعقد
- معدل الاستخدام: ٥٠٠ جرام / ٤٠٠ لتر ماء

Advantages :

- Fully water-soluble fertilizer rich in phosphorus, nitrogen, and potassium for balanced growth.
- Stimulates strong root development and enhances vegetative and flowering growth.
- High-purity, fast-dissolving phosphorus improves nutrient uptake efficiency.
- Boosts energy formation in plants, supporting higher metabolic and enzymatic activity.
- Suitable for all crop types, particularly effective during rooting and flowering stages.



Usage rate: It is used for fertilizing by spraying at the rate of:

Usage rate : 500 g / 400 liters of water

Package weight: 500 gm

وزن العبوة: ٥٠٠ جم